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Vaasan kaupunki, kuntatekniikka

Lausunto

31.01.2024

Asia:  VN/14985/2022

Lausuntopyyntö kunnossapitolain toimivuusarviointi -raportista

Lausunnonantajan lausunto

1. Onko toimivuusarviointi mielestänne riittävän kattava? Jos ei, mitä arvioinnista on jäänyt puuttumaan 
ja millaisia lisäselvitystarpeita tunnistatte? 

Toimivuusarviointi on hyvin kattava. Paljon asiaa eri toimijoiden osalta on huomioitu.

2. Mitä mieltä olette toimivuusarvioinnin havainnoista liittyen katujen ja yleisten alueiden kunnossa- ja 
puhtaanapitoa koskeviin säännöksiin (lain luvut 2 ja 3)?

Hyviä havaintoja, monipuolisesti käsitelty asioita. Katujen kunnossapidon ja kiinteistöjen 
kunnossapidon vastuut on hyvä tuoda vielä selvemmin esille mahdollisten epäselvyyksien 
välttämiseksi.  Jalkakäytävien kunnossapidon vastuu on mielestäni selkeämpi jos vastuu on 
jatkossakin kiinteistöllä. Jos nämä otetaan kaupungin vastuulle niin kustannukset nousee entisestään 
huomattavasti kaupungin osalta. Kiinteistön lumenajoon kiinteistöltä kiinnitettävä erityinen huomio. 
Toimii hyvin vaihtelevasti. Kaupungilla ei ole resursseja palkata" lumipoliisia" valvomaan. 

liikkujan oma vastuu talvella onko sitä? Talvella ei voi olla kesäkelit. Vahingonkorvausasioissa 
kaupunki usein korvausvelvollinen vaikka kunnossapitotoimenpiteet olleet käynnissä. Kun 
keliolosuhteet muuttuu heti samalla hetkellä ei ole kaikki väylät hiekoitettuna jos hoidettavaa väylää 
on muutama sata kilometriä. Tuntuu välillä, että maalaisjärki puuttuu kun kelit vaihtelee ei tätä 
huomioida omassa liikkumisessa. 

3. Mitä mieltä olette toimivuusarvioinnin havainnoista liittyen kaduilla ja yleisillä alueilla tehtävien töiden 
sääntelyyn?

Os haastavaa koska muuttuvassa yhteiskunnassa asiat muutuu todella nopeasti. Kuinka 
kunnossapitolaki pystyy vastaamaan tuleviin muutoksiin lähivuosina. Lumitilojen suunnittelun 
huomioiminen kadunsuunnitteluvaiheessa on korostettava, että nämä otetaan suunnittelussa 
huomioon kokonaisuudessa. Ongelmat tulevat esille kunnossapidossa jos suunnitteluvaiheessa näitä 
ei huomioida ja silloin ollaan usein ongelmissa jonka kanssa hyvää ratkaisua on vaikea löytää. 

4. Mitä mieltä olette muista toimivuusarvioinnissa esitetyistä nykyisen lain kehittämistarpeista sekä 
esitetyistä kokonaan uusista sääntelytarpeista?
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Molempia tarvitaan. 

5. Onko teillä muita terveisiä tai palautetta lainvalmistelua varten?

-
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